
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD
2017–09–27

Studierådsmötesprotokoll 2017–09–27

Närvaro: Oscar Sigurdsson Studierådsordförande
Hannes Åström Studierådssekreterare
Julia Baeza
Christian Saeland
Jenny Martinsson
Alexander Mjöberg
Sara Lindgren
Adam Varg Barvesten
Nick Sancovic Persson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:14.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2017-09-20 med ändringar.

§6 Valärenden och
nomineringar

Nick Sancovic Persson kandiderar som funktionär i Studierådet.
Jenny Martinsson kandiderar till att bli kurskommissarie.

Mötet beslöt

att välja Nick till funktionär i studierådet, mandatperioden 2017-
09-27 – 2017-12-31.

att välja Jenny till kurskommissarie, mandatperioden 2017-09-
27 – 2017-12-31.

§7 Information från
Externa
Representanter

Inget att rapportera.

§8 Meddelanden Prisutdelningen för DuCtig och Gyllene Pekpinnen gick mycket
bra enligt ordförande.

§9 Motion Nick framför motionen Rensning bland Studierådets poster som yr-
kar följande:

att ta bort posten Studentrepresentant, Utbildningsnämnd un-
der §18 Funktionärer
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att ta bort Studentrepresentant, Utbildningsnämnd från poster
Studierådet åläggs att välja in

Mötet beslöt

att ställa sig bakom Nicks motion.

§10 Gyllene Pekpinnen Ordförande undrar om rådet tycker om hans motivering till Gyl-
lene Pekpinnen nomineringen. Grammatisk diskussion följde. Dis-
kussion om hur man ska placera kommatecken inleddes också. I
slutändan tycker rådet att den ser bra ut.

§11 Uppföljning Objektorienterad modellering och design, EDAF60: Christian Sae-
land har skickat ett mejl angående gruppindelning. Svar om att
gruppindelningen finns för att folk inte skall kunna glida på mer
kunniga gruppmedlemmar. Homogena grupper är att föredra
enligt mejlad instans. Saeland har inte lyft ämnet om en dålig
handledare.

§12 Avslutade kurser CEQ mötet i diskreta strukturer missades. Nytt möte skall ord-
nas.

Diskussion om att inte samma språk inom diskreta strukturer
som i digitalteknik lyftes. Samma terminologi kan betyda olika
saker.

Programvaruutveckling i grupp, EDAF45: Inte diskuterat att mån-
dagar och onsdagar obligatoriska. Mer information om upplägg
ska det mejlas om.

§13 Pågående kurser Kina: Kan inte kontakta någon angående kurser i Kina. Åtgärder
skall tas.

§14 Övrigt Föreläsning nästa tisdag om tentatips skall hållas av ordförande.

§15 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl
12:53.

Vid protokollet

Hannes Åström
Studierådssekreterare

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande
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